
 MIL PALMERAS BOULERS
Asociation Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras

Årsmöte

Tid Lördagen den 17 Mars 2018  kl 1300.

Plats Boulebanan.

Närvarande 48 st medlemmar.

1 Mötet öppnande.

Gudrun förklarade mötet öppnat och hälsade alla 
välkomna till årsmötet 2018.

2 Val av ordförande för mötet.

Lennart Måssebäck valdes till mötesordförande

3 Val av sekreterare för mötet.

Christer Olsson valdes till sekreterare för mötet.

4 Val av justeringsmän och tillika rösträknare. 

Till justeringsmän och rösträknare valdes
Karl-Erik Johansson och Mats  Kvarforth.

5 Mötets behöriga utlysning.

Årsmötet hade utlysts i god ordning och tid genom anslag 
samt vid spel framförts muntlig information på Engelska 
spanska och svenska.



6 Dagordning.

Dagordning föredrogs av ordförande och godkändes.

7 Verksamhetsberättelse för det gångna året 2017.

Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen på engelska
och svenska, den hade även delats ut på spanska
Berättelsen godkändes.

8 Kassarapport.

Harry läste upp kassarapporten 
Rapporten godkändes.

9 Revisionsberättelse.

Lars-Erik Zenkert läste upp revisionsberättelsen och 
föreslog ansvarsfrihet  för styrelsen 2017.

10 Ansvarsfrihet för styrelsen.

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

11 Budgetförslag

Harry läste upp budgetförslaget i sin helhet.
Förslaget godkändes.

12 Val av styrelsemedlemmarna.

Birgitta Måssebäck läste upp valberedningens förslag.
Harry Ansamaa ordförande omval  2 år

  Reino Hartikainen                omval  2 år
Christina Andresen                nyval  2 år
Christer Gunnarsson              nyval  2 år
Per-Kristian Haegland         har 1 år kvar
Mats Kvarforth                    har 1 år kvar
Jan Åhman har 1 år Kvar



13 Val av revisor och suppleant 1år

Lars-Erik Zenkert valdes som revisor på 1 år
Catrin Petersén valdes som revisor suppleant.

14 Val av valberedning

Gun Britt Åhman , Birgitta och Lennart Måssebäck 
valdes på 1 år

15 Motioner

En motion har inkommit och behandlas i tre delar.

1. Skall vi ändra speltider med start kl 10.00 ?

2. Skall vi ha träningsspel för tävlingsdeltagare efter 
andra matchen i socialspelet ?

3. Skall vi införa veckovärdar som tar hand om 
banorna och spelare, måndag till lördag ?

Mötesdeltagarnas svar blev på fråga 1.  Nej
”    2.  Nej
”    3.  Ja

Styrelsen får i uppdrag att utforma rutiner för veckovärdar

16 Övrigt

Avgående ordförande Gudrun Svensson tackades för ett 
föredömligt  och engagerat nedlagt arbete under alla år.
Avgående Gudrun och Christer tackades med blommor.
Lennart tackade för ett väl utfört styrelsearbete och alla 
volontärer som ställt upp för att hålla våra banor i ett 
utmärkt gott skick.



17 Mötet avslutas.

Ordförande Lennart förklarade mötet avslutat.

Mil Palmeras den 17 Mars 2018

Sekreterare Ordförande för mötet

…........................... …................................
Christer Olsson Lennart Måssebäck

Justeras

…......................... …...............................

Mats Kvarforth Karl-Erik Johansson

  


